

TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

FOOD & BEVERAGE 餐飲業

Second Food's Future Summit (20-21 Sep)

The Summit will focus on inspiring and initiating change within the world of food. Join global industry leaders for interactive discussions and workshops, and learn more about the cutting-edge products and innovations propelling the food scene into the future. For sponsorship and ticketing details, please contact

info@afoodieworld.com or visit www.foods-future.com

第二屆Food's Future Summit (9月20至21日)

峰會將聚焦討論如何啟發和推動食物領域的變革,並邀請全球行業領導者帶領互動討論和工作坊,分享更多關於推動未來食品發展的尖端產品和創新技術。有關贊助和票務詳情,請電郵至info@afoodieworld.com或瀏覽www.foods-future.com



Food Carnival 2018 (12 Aug)

FOOD-CO, Hong Kong's first all-rounded collaborative platform for food support service, is organising the Food Carnival 2018. Make your own delicacies using surplus food and join various interactive games to 'Save & Share' the food. More details...

同饗剩夏嘉年華 (8月12日)

全港首個食物援助平台FOOD-CO將於暑假期間舉行「同饗剩夏嘉年華」。大人和小朋友可動手把剩食轉化為美食及參與大型互動遊戲,身體力行宣揚「惜食●共享」的訊息。詳情...



■ CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議展覽業



Serving up Global Delicacies – HKTDC Food Expo (16-20 Aug)

With more than 1,500 suppliers, HKTDC Food Expo is an ideal event for sourcing flavoursome from around the globe. More details...

投入美食大國度 - 香港貿發局美食博覽 (8月16至20日)

場內將有超過1,500家展商為業內人士及美食家呈獻環球美 食。詳情...



Food Safety in New Era (30 Aug)

GS1 HK calls upon cross industry experts to share ideas at the Food Safety Forum 2018. More details...

食品安全新時代 (8月30日)

香港貨品編碼協會邀請多位專家於食品安全論壇2018上分享綜合食品安全技術和標準的業內技術。詳情...



Annual HKECIA Exhibition Survey Reaffirms Hong Kong's Leading Position as Trade Fair Capital of Asia

The survey data shows that Hong Kong's number of exhibiting companies and the number of exhibition visitors have a year-on-year 5.2 percent and 11.8 percent growth respectively. More details...

調查結果再次肯定香港作為「亞洲商貿展覽之 都」的領導地位

香港展覽會議業協會剛發表了最新一期展覽活動年度調查結果。調查數據顯示,2017年內選擇於香港參展的公司數目和訪客人數相比2016年,分別有5.2%和11.8%的增長。 詳情...

■ TRAVEL & TOURISM 旅遊業

Pilot Scheme for Characteristic Local Tourism Events

The Hong Kong Tourism Board is now inviting applications for the one-year Pilot Scheme for Characteristic Local Tourism Events to support tourism activities that showcase Hong Kong's local characteristics. Application will close on 1 August. More details...

本地特色旅遊活動先導計劃

香港旅遊發展局現推出為期一年的「本地特色旅遊活動先導計劃」,以資助具本地特色的旅遊項目,從而宣揚香港的本地特色和優質旅遊形象。申請截止日期為8月1日。詳情...



HK to Get European Flower Park

Secretary for Commerce & Economic Development Edward Yau welcomed the signing of co-operation agreements to develop Hong Kong's first of its kind European designed flower-themed garden, Kaleido Park. More details...

政府歡迎在港設首個歐洲風格花園

商務及經濟發展局局長邱騰華出席旅遊項目Kaleido Park合作協議簽署儀式,並代表政府歡迎在香港發展首個歐洲風格鮮花主題公園項目。詳情...



GENERAL 一般消息



Invitation to Tender – Western/Japanese Packaged Food & Dessert Concession at the Hong Kong International Airport (HKIA)

HKIA now invites tenders for Western/Japanese Packaged Food & Dessert Concession. Tender Closing Date is 31 July 2018, 2:30 p.m. (Hong Kong Time). More details...

香港國際機場「西式/日式包裝食品及甜品經營牌 照」現正招標

香港國際機場誠邀各大營運商競投西式/日式包裝食品及甜品經營牌照。截標日期:2018年7月31日下午2時30分(香港時間)。詳情...

Hong Kong e-Legislation Set to be the Only Government Legislation Website from July 1

The previous Bilingual Laws Information System (BLIS) was discontinued on the same date. More details...

「電子版香港法例」7月1日起是唯一香港法例官 方網站

商務及經濟發展局局長邱騰華出席旅遊項目Kaleido Park合作協議簽署儀式,並代表政府歡迎在香港發展首個歐洲風格 鮮花主題公園項目。詳情...

Hong Kong Customs Signs Authorised Economic Operator Mutual Recognition Arrangement (MRA) with New Zealand and Action Plan with Canada

The signing of the MRA with New Zealand enables accredited Hong Kong traders to better explore the market there by leveraging their edge of certified status under the Belt and Road Initiative. More details...

香港海關分別與新西蘭及加拿大海關簽訂「認可 經濟營運商」互認安排及行動計劃

簽訂這份互認安排,不僅體現了香港和新西蘭兩地海關在加強國際貨物安全方面的努力,亦有助獲認證企業享有互認安排所賦予的優勢,在「一帶一路」倡議下,更有效地開拓當地的市場。詳情...

Hong Kong and Georgia Sign Free Trade Agreement

The agreement will offer ample opportunities for Hong Kong businesses to tap the Georgian market and the Caucasus covered under the Belt and Road Initiative. More details...

香港與格魯吉亞簽訂自由貿易協定

協定有助港商開拓格魯吉亞和「一帶一路」倡議所涵蓋的高加索地區的市場。詳情...

■ UPCOMING HK EVENTS 最新活動

Hong Kong Food Expo

16-20 August 2018 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

Natural & Organic Products Asia

29-31 August 2018 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

Seafood Expo Asia

4-6 September 2018 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

Hong Kong International Tea Fair

16-18 August 2018 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

Restaurant & Bar

4-6 September 2018 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More details...

Asia Fruit Logistica

5-7 September 2018 Asia-World Expo 亞洲國際博覽館 More details...

CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.

Our services are free, confidential and tailored to your needs.

Sindy Wong 黃思敏

Head of Tourism and Hospitality T: +852 3107 1067 swong@investhk.gov.hk

Lily Wang 王麗

Greater China and Australasia (所有來自大中華地區的業務) T: +852 3107 1037 | wang@investhk.gov.hk

Jenny Hui 許嘉珮

Asia (other than Greater China) and France T: +852 3107 1047 jhui@investhk.gov.hk

Betty Leung 梁婉霞 Americas and Africa T: +852 3107 1028

bleung@investhk.gov.hk

Rebecca Chan 陳鳳霞

Europe (except France)
T: +852 3107 1093
rebeccachan@investhk.gov.hk

www.investhk.gov.hk

Find Us on Social Media









